
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen 230216 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Elin Tärnqvist (ET), Göran Tärnqvist (GT), Stig Olsson 
(SO), Erik Neander (EN),  Jonas Lundkvist (JL) och Helen Friberg .  
 
1. Inledning: RD inledde med att spela en sång av Miss Li – Hälsa Gud – om de existentiella frågorna 
både inom och utom församlingen.  
 
2. Sekreterare 
JL valdes till sekreterare.  
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
Helen Friberg deltog i ett samtal om rekrytering av pastor. Några punkter i samtalet var:  

- att identifiera vilka områden tjänsten ska rymma, men var inte för noga med detaljer 
eftersom det då blir det svårt att hitta någon som passar. 

- Styrelsen är ansvariga för processen och lägger fram ett förslag som sedan församlingen tar 
ställning till. 

- Man kan annonsera i tidningar förstås men viktigare är troligen att finnas på 
Equmeniakyrkans hemsida över lediga tjänster. 

- Det önskvärda men också svårlösta i att ”kräva” att pastorn bor på orten.  
- Möjligheten och förutsättningarna runt att söka pastor från andra sammanhang. 
- Möjligheten att hitta en pastor som också kan ha en liten tjänst i annan församling. 
- Tjänstebeskrivning är formalian runt tjänsten (titel, tjänstegrad m.m.). Arbetsbeskrivningen 

gör man ihop och handlar om vilka arbetsuppgifter man fyller tjänsten med. 
- Equmeniakyrkans process med nya medarbetare börjar i oktober varje år, så om vi inte hittar 

en sökande på en gång så kan vi försöka kliva på oktobertåget.  
RD skissar på texter till vår hemsida om rekrytering och skickar ut det till styrelsen för påseende.  

 
6. Diakoni 
Lyssnarna: Har inte haft något sammanträde sedan senaste mötet.  
 
Programrådet: Har inte haft något sammanträde sedan senaste mötet. 
 
Planering våren: RD lyfte frågan om att redan nu boka in en gemenskapshelg under september. RD 
undersöker möjligheten att boka Björkenäsgården även kommande år.  



 
Nattvardsbröd: De stora oblaterna vi använder vid nattvarden sedan pandemin är slut. Frågan 
ställdes om vi skulle beställa nya oblater från verksamheten i Indien eller be Monika Tärnqvist baka 
nya. På Monikas inrådan beslutade styrelsen att beställa oblater. JL beställer detta.  
 
Nattvardskalk: JL ställde frågan om vi skulle köpa in en nattvardsservis i keramik. Styrelsen beslutade 
att vi fortsätter använda den nattvardsservis vi redan har.  
 
Gemensakapshelg Björkenäsgården: RD har kollat upp alternativet Kåfalla. Styrelsen beslutade att 
låta bokningen på Björkenäsgården ligga kvar då det är prismässigt rimligare att vara där.  
 
Testamente Irene Lundqvist: Pengarna från testamentet har nu landat på vårt konto. Styrelsen 
beslutade att uppdra åt programgruppen att planera in en höstkonsert där stipendiet kan delas ut. 
RD formulerar en text att dela på FB och på hemsidan. SO pratar med banken om hur vi placerar de 
pengarna tills de används.  
 
7. Administration & fastighet 
Kassan: SO meddelade att vi har haft inkomster på 54 959 kr och utgifter på 74 969 kr, vilket ger ett 
resultat på – 20 010kr. Underskottet beror dels på ett litet underskott i insamlingen i januari, men 
framför allt på en inbetalning av fiberinstallationen.  
 
Parkering: Frågan vilar tills våren.   
 
Inspelning av gudstjänster: Samtal fördes om inspelning av ljud och bild från gudstjänsterna. RD 
pratar med Samuel Olofsson om datum för att sända någon gudstjänst.  
 
8. Övriga frågor: 
Personalråd: ET lyfte frågan om rollen som personalråd och vad som ligger i den. JL fick i uppgift att 
skriva ner en rollbeskrivning som styrelsen sedan tar ställning till. 
 
9. Nästa sammanträde 
Nästa sammanträde blir den 7/3 kl 19.30. 
 
10. Avslutning: Mötet avslutades. 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson    Sekr: Jonas Lundkvist 
 


